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Nevidomý student byl okraden

8.12.2009, 18:55, pořad: Zprávy TV Prima

Světlana ZÁRUBOVÁ, moderátorka
--------------------
Nevidomého studenta historie okradl na pražské filozofické fakultě neznámý zloděj. Sebral mu batoh s důležitým
přístrojem, díky kterému si mohl Mirek Krejčí dělat na přednáškách poznámky a číst v Braillově písmu. Cena speciálního
zařízení je 300 tisíc korun. Mnohem horší je ale to, že jeho ztráta Mirkovi výrazně zkomplikuje studium.

Patrik KAIZR, redaktor
--------------------
Mirek Krejčí třetím rokem studuje historii. Bez tohoto přístroje by se neobešel. Na hodinách si díky němu zapisoval
poznámky. Speciální počítač umí převádět do Braillova písma například i texty z internetu a zároveň je umí i vytisknout.
Mirek pak mohl studovat a číst si třeba v autobuse cestou do školy nebo v kavárně jako každý jiný student.

Miroslav KREJČÍ, student
--------------------
Pro mě jako pro uživatele Braillu, tak je důležitý prostě číst, mít kontakt se znaky, s písmenkama, se slovy.

Patrik KAIZR, redaktor
--------------------
Přístroj někdo Miroslavu Krejčímu ukradl přímo tady v budově filozofické fakulty včera odpoledne. Miroslav Krejčí si
po přednášce odešel na toaletu. Batoh a bílou slepeckou hůl postavil přímo vedle umyvadla. Během minuty byl ale
batoh pryč.

Miroslav KREJČÍ, student
--------------------
Tohle bych nečekal. Hlavně prostě si uvědomuju až teď jako, co ten přístroj, co pro znamenal.

Michal JELÍNEK, Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých
--------------------
Je to zařízení, který se nedá nahradit, jako když vám vezme někdo tužku a blok.

Patrik KAIZR, redaktor
--------------------
Tyto přístroje jsou asi jen 4 v republice. Pro zloděje je ten Mirkův přesto naprosto bezcenný a navíc nedá se vůbec prodat.

Michal JELÍNEK, Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých
--------------------
Naprosto to zařízení pro něj nemá žádný smysl.

Patrik KAIZR, redaktor
--------------------
Krádež už sice vyšetřuje policie. Vedení fakulty se přesto rozhodlo k netradičnímu kroku.
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Ilona GILLERNOVÁ, proděkanka pro studijní záležitosti, FF UK
--------------------
Já bych velmi ráda vyzvala, aby ho třeba vrátil, aby přišel a prakticky anonymně odevzdal tohle to zařízení do, na vrátnici
nebo na studijní oddělení.

Patrik KAIZR, redaktor
--------------------
Patrik Kaizr, televize Prima.


